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ELVERUM KOMMUNE 
 

Møteprotokoll 
 

Driftsstyremøte ved Elverum ungdomsskole  
  

 
Tilstede 
 
Sven Lersveen (FAU leder) 
Aud Østli Johansen (FAU) 
Nils Richard Melby(politisk rep.) 
Iben Dyreng(elevrådet) 
Andreas Ådlandsvik(elevrådet) 
Stein Are Saugen(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
Hjørdis Bjølseth(rektor) 
Hege Elin H. Norman (Delta) 
Aril Norman(Skolenes landsforbund) 
 
Ikke tilstede:  
  
 
 
 
Møtested 
 

Elverum ungdomsskole 
 

Møtedato/tid 
 

25. oktober 2018 kl. 15.00 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent uten kommentar 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 3. mai 2018. 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
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Saksliste 

     
 
 
Sak 012/18 Økonomi 
Rektor har meldt inn et merforbruk. Skolen måtte redusere driften med 1,4 mil i 2018, men har 45 
flere elever. Skolen har måtte kjøpe inn en del utstyr og bøker for at alle elever skal ha tilgang på 
læremidler. Skolen har fått tilført noe midler som skal gå til lønn for å nå normtallet, dette til tross vil 
vi ikke nå normtallet og gå med et merforbruk. Det er noen utestående refusjoner, og noe usikkerhet 
rundt fulldekningselever som kommer fra andre kommuner. Videre gikk skolen fra to 
fulldekningselever til fem. Dette krever mer ressurser, selv om skolen har forsøkt å ikke øke antall 
timer til spesialundervisning. Vi er nå i greneseland på om elevene får det de har krav på. 
 
Rektor forventer et merforbruk på rundt 500 000,-, mulig noe høyere. 
 
Er i gang med å se på 2019, men er bekymret rundt økonomien med tanke på innsparing i 
kommunen, og behov for økte midler til skole da Ydarli skal åpne og strukturen ellers bestå. 
 
Sak 013/18 GSI 
Hvert år rapporterer skoler i Norge inn sine tall på elevtimer, lærertimer, spesialundervisning osv. til 
det som kalles grunnskolestatestikk indeksen. Det har vi også gjort i år. Her kommer det frem 
lærertetthet, normtall, ressursbruk. 
 
 
Sak 014/18 Arbeid med kap. 9A – elevenes psykososiale miljø 
Skolen har gjennom forrige år hatt en sak hos Fylkesmannen. Skolen har mottatt god veiledning fra 
Fylkesmannen, og de har også vært ute i regionen å  snakket om hvordan arbeide godt i disse sakene. 
Skolen har gjennom året arbeidet frem prossedyrer som skal ivareta delpliktene i aktivitetsplikten. 
Disse prossedyrene vil nå bli benyttet i alle skolene i kommunen. Videre arbeider skolen med 
trivselsregler for skolen, i tillegg til ordens- og oppførselsreglementet. 
 
Sak 015/18 Skoleåret 2018/2019 
 
Det er nå 651 ungdommer på ungdomsskolen. Vi har elever fra alle skoler, og det er bra at de som 
trenger det kan få en ny start hos oss.  
De voksne på skolen er i gang med et stort arbeid om vurdering for læring. Det er et nettbasert 
utviklingsarbeid som både ledelsen og lærerne skal arbeide med og utvikle seg gjennom.  
Gjennom året skal vi arbeide med fagfornyelsen, som er spennede å gå inn i. Det nye bryter med 
tenkningen som har vært i de siste læreplanene, og vil kreve en del av skolene i å snu fokus. 
Vi er i gang med å svare på kultur for læring som er Fylkesmannens satsning i Hedmark. 
 
Sak 014/18 Eventuelt 
- Det er et ønske om å få vite mer om Olweus siden kommunen ikke lenger har MOT. Rektor ser på 
dette til neste møte 
 
FAU 
 

- Nettopp startet opp. 
- De stiller spørsmål om hvorfor MOT ble borte. Det ble informert om at det var et økonomisk 

spørsmål, men i hovedsak hvordan kommunen opplevde at MOT organisasjonen var lite i 
møtekommende med tanke på nye regler om det psykososiale miljøet og hvordan det MOT 
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bredere kunne implementeres hos flere i skolen. De er svært restriktive på hvem som får 
benytte verktøyene de har. 

- Det ble også stilt spørsmål om hvem som nå skal ha natteravn ordningen når utekontaktene 
blir borte. Rektor skal undersøke. 

- De ønsker også at skolen har fokus på dysleksi 
 
 

Elevrådet 
- Er i gang med trivselsregler for skolen 
- Har begynt å se på det med kildesortering, for det har vi ikke på EUS. 

 
Fagforeningene 

- Ingen saker 
 
 
Politisk representant 

- Skolekretsgrenser. Det har vært opp til behandling, og alle innspill har blitt tatt på alvor. Det 
er ingen som blir flyttet på av de som allerede har fått innvilget skoleplass utenfor sin 
skolekrets, men alle må søke på nytt. Lillemoen skal til Hanstad fra 2019 for å avlaste 
ungdomsskolen. 

- De økonomiske prognosene er ikke de beste, avhenger av struktur og befolkningsvekst. 
 
Møtedato neste møte: Neste møte blir 6. desember kl. 15.20 
 
 
 

Elverum 31. oktober 2018 
 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær Driftsstyre 


